



FINANCING HOUSING IN AFRICA

ISSUE 89: January 2023

FINANCEMENT DU LOGEMENT EN AFRIQUE

NUMÉRO 89: Janvier 2023

The 38th Annual African Union for Housing Finance Conference & Annual General Meeting held in Cairo, Egypt from 28-30 November 2022

The African Union for Housing Finance (AUHF) held its [38th Conference and Annual General Meeting](#) at the St Regis Hotel in Cairo, Egypt from 28 - 30 November 2022. The conference was attended by 219 people in person while 296 people were virtual.

Under the conference theme, "A Green Urban Future for Affordable Housing", presentations and panel discussions focusing on green thinking, green Egypt, green financing, green building, and green living, were shared by 70 speakers from 26 countries, 56 of whom were physically present in Cairo. Experts and practitioners explored how we can frame our thinking around "green" and building the business case for green affordable housing. Stakeholders from Egypt's housing and housing finance sector shared how the country is gearing towards a "Green Urban Future". Drawing from case studies across the continent, developers and financiers shared their "Green Building" experiences in promoting sustainable and innovative construction practices. Financiers and investors deliberated on the residential construction industry's requirement for "Green Finance" and, critically, the need for this capital to target affordable housing delivery. The presentations shared at the conference can be accessed on [here](#).

The AUHF Investment Support Committee launched its first Investment Support [Mock sharkroom](#) on Day 2 of the conference, where 9 housing suppliers pitched their housing initiatives to a review panel of investors and the audience. Presentations focused "Green Living" with an emphasis on the end user, rental housing opportunities, and the need to build green and affordable communities. A special shout out to AUHF member, [Social Housing and Mortgage Finance Fund](#) whose pitch was the 'big skark' of the day. [Mock sharkroom presentations are also available here](#). A summary of all the investment proposals submitted can also be accessed [here](#).

The conference culminated with a masterclass on IFC Tools for Developers and Financial Institutions where the EDGE, ASHA & READ tools were presented. The Masterclass was delivered on the third day, in parallel to the 38th AUHF Annual General Meeting where members of the AUHF agreed on the [2022 Cairo Declaration](#) to set out the intentions for the coming year. The Cairo declaration is a formal commitment by the AUHF members to work towards the delivery of green affordable housing across the African continent and the countries in which they operate. This declaration also sets out the various problems and key responses required from other players to address various concerns. The AUHF and its members acknowledge that a multi-stakeholder response is critical to ensuring a green urban future for affordable housing in Africa, and call upon all stakeholders – governments, DFIs and other development agencies and international NGOs, AUHF members and wider sector players involved in the financing and delivery of housing across Africa – to work together in realising this goal. [View the Cairo declaration here](#).

Conference delegates visiting Capital City Garden, a green social housing project built in partnership with AUHF member SHMFF, the World Bank, HBRC, NUCA and the Private sector in Egypt / Les délégués de la conférence visitant Capital City Garden, un projet de logement social vert construit en partenariat avec le membre de l'AUHF SHMFF, la World Bank, HBRC, NUCA et le secteur privé en Égypte:



La 38e Conférence annuelle de l'Union africaine pour le financement du logement et l'Assemblée générale annuelle se sont tenues au Caire, en Égypte, du 28 au 30 novembre 2022

L'African Union for Housing Finance (AUHF) a tenu sa [38e conférence et assemblée générale annuelle](#) à l'hôtel St Regis au Caire, en Égypte, du 28 au 30 novembre 2022. La conférence a réuni 219 participants en personne et 296 personnes virtuellement.

Sous le thème de la conférence, "Un avenir urbain vert pour le logement abordable", des présentations et des tables rondes axées sur la pensée verte, l'Égypte verte, le financement vert, la construction verte et la vie verte, ont été partagées par 70 orateurs de 26 pays, dont 56 étaient physiquement présents au Caire. Des experts et des praticiens ont exploré comment nous pouvons encadrer notre réflexion autour du « vert » et construire l'analyse de rentabilisation pour le logement abordable vert. Les parties prenantes du secteur égyptien du logement et du financement du logement ont expliqué comment le pays se prépare à un « avenir urbain vert ». S'appuyant sur des études de cas à travers le continent, les promoteurs et les financiers ont partagé leurs expériences de "construction verte" dans la promotion de pratiques de construction durables et innovantes. Les financiers et les investisseurs ont délibéré sur les exigences de l'industrie de la construction résidentielle en matière de "finance verte" et, surtout, sur la nécessité pour ce capital de cibler la fourniture de logements abordables. Les présentations partagées lors de la conférence sont accessibles [ici](#).

Le comité de soutien à l'investissement de l'AUHF a lancé sa première sharkroom [simulée](#) de soutien à l'investissement le deuxième jour de la conférence, où 9 fournisseurs de logements ont présenté leurs initiatives en matière de logement à un panel d'investisseurs et au public. Les présentations ont porté sur la « vie verte » en mettant l'accent sur l'utilisateur final, les possibilités de logement locatif et la nécessité de construire des communautés vertes et abordables. Un merci spécial au membre de l'AUHF, [Social Housing and Mortgage Finance Fund](#) dont le pitch était le "gros skark" de la journée. [Des présentations simulées de sharkroom sont également disponibles ici](#). Un résumé de toutes les propositions d'investissement soumises peut également être consulté [ici](#).

La conférence s'est terminée par une masterclass sur les outils IFC pour les développeurs et les institutions financières où les outils EDGE, ASHA et READ ont été présentés. La Masterclass a été dispensée le troisième jour, parallèlement à la 38e Assemblée générale annuelle de l'AUHF, au cours de laquelle les membres de l'AUHF ont convenu de la [Déclaration du Caire 2022](#) pour définir les intentions pour l'année à venir. [Voir la déclaration du Caire ici](#).

FMBN to inaugurate completed homes in eight project sites nationwide



AUHF member, [Federal Mortgage Bank of Nigeria](#), together with the Nigeria Labour Congress (NLC), Trade Union Congress (TUC), and the Nigeria Employers' Consultative Association (NECA) plan to inaugurate 1,071 completed houses under the National Affordable Housing Scheme. The programme aims to deliver decent, safe, and quality housing for Nigerian workers at an affordable price as part of the national efforts towards redressing the huge housing deficit faced by Nigeria.

[Read full article here](#) (Published 09/02/2023).

FMBN inaugurera des maisons achevées dans huit sites de projet à l'échelle nationale

Le membre de l'AUHF, [Federal Mortgage Bank of Nigeria](#), en collaboration avec le Nigeria Labour Congress (NLC), le Trade Union Congress (TUC) et l'Association consultative des employeurs du Nigeria (NECA) prévoient d'inaugurer 1,071 maisons achevées dans le cadre du Programme national de logement abordable. Le programme vise à fournir des logements décents, sûrs et de qualité aux travailleurs nigériens à un prix abordable dans le cadre des efforts nationaux visant à remédier à l'énorme déficit de logements auquel le Nigeria est confronté. [Lire l'article complet ici](#) (publié le 09/02/2023).

TAF Africa Global signs MOU to provide affordable housing in Sierra Leone



AUHF member, [TAF Africa Global](#) recently signed an MOU with the government of Sierra Leone for the development of real estate projects. The project is set to construct 5,000 affordably priced homes and other services in John Obay. This partnership is a part of TAF Africa Global's goal to provide 1 million reasonably priced homes throughout sub-Saharan Africa.

[Read full article here](#) (Published 31/01/2023).

TAF Africa Global signe un protocole d'accord pour fournir des logements abordables en Sierra Leone

Le membre de l'AUHF, [TAF Africa Global](#) a récemment signé un protocole d'accord avec le gouvernement de Sierra Leone pour le développement de projets immobiliers. Le projet prévoit la construction de 5 000 logements à prix abordable et d'autres services à John Obay. Ce partenariat fait partie de l'objectif de TAF Africa Global de fournir 1 million de logements à des prix raisonnables dans toute l'Afrique subsaharienne. [Lire l'article complet ici](#) (Publié le 31/01/2023).

President Buhari commissions Family Homes Estate in Kano



AUHF member, [Family Homes Funds](#) has recently welcomed its New Managing Director, Mr Abdul Mutallab Muktar. FHF also held a ceremony on Monday, 30 January 2023 where the President Muhammadu Buhari officially commissioned the Family Homes Estate in Darmanawa, Kano state for low-income families. According to Alhaji Suleiman Barau the Board Chairman, the event is very noteworthy for FHF, which has financed the development of over 15,000 homes for families on low-income across Nigeria creating many jobs in the process. [Read full article here](#) (Published 30/01/2023).

Le président Buhari met en service le domaine des maisons familiales à Kano

Le membre de l'AUHF, [Family Homes Funds](#) a récemment accueilli son nouveau directeur général, M. Abdul Mutallab Muktar. Le FHF a également organisé une cérémonie le lundi 30 janvier 2023 au cours de laquelle le président Muhammadu Buhari a officiellement commandé le domaine des maisons familiales à Darmanawa, dans l'État de Kano, pour les familles à faible revenu. Selon Alhaji Suleiman Barau, président du conseil d'administration, l'événement est très remarquable pour FHF,

qui a financé le développement de plus de 15 000 maisons pour des familles à faible revenu à travers le Nigéria, créant ainsi de nombreux emplois. [Lire l'article complet ici](#) (Publié le 30/01/2023).



FBC undertakes the Empumalanga Phase Six housing scheme

AUHF member, [FBC Building Society](#), has begun introductory work to construct 764 houses and a block of flats in Hwange. The Empumalanga Phase Six housing scheme intends to counterbalance the town's 4 000 housing waiting list. The construction of houses resonates well with the Zimbabwe National Human Settlement Policy that is in line with vision 2030. The Policy strives to transform the country into an upper middle-class economy. [Read full article here](#) (Published 27/01/2023).

FBC entreprend le projet de logement Empumalanga Phase Six

Le membre de l'AUHF, [FBC Building Society](#), a commencé les travaux d'introduction pour construire 764 maisons et un immeuble d'appartements à Hangwe. Le programme de logement d'Empumalanga Phase Six vise à contrebalancer la liste d'attente de 4 000 logements de la ville. La construction de maisons résonne bien avec la politique nationale des établissements humains du Zimbabwe qui est conforme à la vision 2030. La politique s'efforce de transformer le pays en une économie de classe moyenne supérieure. [Lire l'article complet ici](#) (publié le 27/01/2023).

Thierno-Habib Hann joins Shelter Afrique as CEO



AUHF member, [Shelter Afrique](#) welcomes Thierno-Habib Hann as CEO following the change of management in 2022. The Pan-African housing development financier has approved \$13 million line of credit to Lagos-based real estate firm, Mixta Real Estate PLC. The loan will co-finance the construction of 356 housing units in Côte d'Ivoire, 162 units in Senegal, and 371 units in Morocco. The selling prices vary from \$26,000 in Morocco, \$45,000 in Ivory Coast, and between \$36,000 and \$52,000 in Senegal. Furthermore, Shelter Afrique has also approved a \$24.03 million commercial loan to Landmark Africa. [Read full article here](#) (Published 16/01/2023).

In other news, SHAF Chairperson Dr Chii Akporji, and Mr Thierno-Habib Hann, led a delegation to pay a courtesy visit to the Honourable Minister of Works and Housing of the Republic of Nigeria, Babatunde Raji Fashola (SAN) to introduce the New MD and discuss plans for the 42nd Annual General Meeting in Abuja, Nigeria. [Read full article here](#) (Published 08/02/2023).

Thierno-Habib Hann rejoint Shelter Afrique en tant que PDG

[Shelter Afrique](#), membre de l'AUHF, accueille Thierno-Habib Hann en tant que PDG à la suite du changement de direction en 2022. Le financier panafricain du développement du logement a approuvé une ligne de crédit de 13 millions de dollars à la société immobilière basée à Lagos, Mixta Real Estate PLC. Le prêt cofinancera la construction de 356 logements en Côte d'Ivoire, 162 logements au Sénégal et 371 logements au Maroc. Les prix de vente varient entre 26 000 dollars au Maroc, 45 000 dollars en Côte d'Ivoire et entre 36 000 et 52 000 dollars au Sénégal. En outre, Shelter Afrique a également approuvé un prêt commercial de 24,03 millions de dollars à Landmark Africa. [Lire l'article complet ici](#) (Publié le 16/01/2023).

Par ailleurs, le président du SHAF, le Dr Chii Akporji, et M. Thierno-Habib Hann, ont dirigé une délégation pour rendre une visite de courtoisie à l'honorable ministre des Travaux publics et du Logement de la République du Nigéria, Babatunde Raji Fashola (SAN) pour présenter le nouveau PDG et discuter des plans pour la 42e Assemblée générale annuelle à Abuja, au Nigeria. [Lire l'article complet ici](#) (Publié le 08/02/2023).



Empowa is one of the best Cardano (ADA) DApps

AUHF member, [Empowa](#) has successfully leveraged Cardano's blockchain technology and DeFi by overcoming traditional issues that stifle financial and property growth in Africa. Consequently, Empowa has the potential to unlock affordable and greener homes for many Africans. Empowa's utility token (EMP) allows individuals and organizations to participate in the Empowa ecosystem. As a result, users can actively engage in initiatives focusing on sustainable projects in Africa while using a common store of value. [Read full article here](#) (Published 13/01/2023).

Empowa est l'une des meilleures DApps de Cardano (ADA)

Le membre de l'AUHF, [Empowa](#), a exploité avec succès la technologie blockchain de Cardano et DeFi en surmontant les problèmes traditionnels qui étouffent la croissance financière et immobilière en Afrique. Par conséquent, Empowa a le potentiel de débloquer des maisons abordables et plus vertes pour de nombreux Africains. Le jeton d'utilité d'Empowa (EMP) permet aux individus et aux organisations de participer à l'écosystème d'Empowa. En conséquence, les utilisateurs peuvent s'engager activement dans des initiatives axées sur des projets durables en Afrique tout en utilisant une réserve de valeur commune. [Lire l'article complet ici](#) (publié le 14/01/2023).

OPPORTUNITIES / OPPORTUNITÉS

Call for short term consultants to undertake data analysis and dashboard design

The [Centre for Affordable Housing Finance in Africa](#) is looking for available consultants with Microsoft Excel and Tableau and other data analytics, management and visualisation skills who they can call upon for ad-hoc projects, of a half-day to 2-3 weeks.



If you are a student currently doing your Masters, with skills in Tableau and Excel, and you want to earn some extra funds applying your skills, CAHF wants to meet you. Or perhaps you are a data analyst or housing practitioner who is currently employed part-time or seeking full-time employment. The work can be done remotely, and therefore you could be based in Johannesburg, where CAHF's office is located, in South Africa, or in another country.

CAHF is urgently looking for someone to do some work in the next **6 months (Feb-July)**, but applications will be accepted on a rolling basis. Visit the CAHF website [here](#) or use this [link](#) to fill out the Google form and attach your cover letter and CV.

For more information, contact Alison Tshangana alison@housingfinanceafrica.org

Appel à consultants court terme pour entreprendre l'analyse des données et la conception du tableau de bord

Le [Centre for Affordable Housing Finance in Africa](#) recherche des consultants disponibles avec des compétences en Microsoft Excel et Tableau et d'autres compétences en analyse, gestion et visualisation de données auxquels ils peuvent faire appel pour des projets ponctuels, d'une demi-journée à 2-3 semaines.

Si vous êtes un étudiant en cours de maîtrise, avec des compétences en Tableau et Excel, et que vous souhaitez gagner des fonds supplémentaires en appliquant vos compétences, CAHF souhaite vous rencontrer. Ou peut-être êtes-vous un analyste de données ou un professionnel du logement qui travaille actuellement à temps partiel ou qui cherche un emploi à temps plein. Le travail peut être effectué à distance et vous pouvez donc être basé à Johannesburg, où se trouve le bureau de CAHF, en Afrique du Sud ou dans un autre pays.

CAHF recherche de toute urgence quelqu'un pour effectuer des travaux au cours des **6 prochains mois (février-juillet)**, mais les candidatures seront acceptées au fur et à mesure. Visitez le site Web de la CAHF [ici](#) ou utilisez ce [lien](#) pour remplir le formulaire Google et joindre votre lettre de motivation et votre CV.

Pour plus d'informations, contactez Alison Tshangana alison@housingfinanceafrica.org

UPCOMING EVENTS / ÉVÈNEMENTS À VENIR

Housing Finance Course for Sub-Saharan Africa

Date: 5 - 11 March 2023

Venue: Breakwater Lodge, Conference Centre, V & A Waterfront, Cape Town

Format: Interactive live face-to-face learning

CPD: 6 CPD points

Course fees:

Standard Registration fee: ZAR 27 000

Deadline Registration: Wednesday, 22 February 2023

The Housing Finance Course for Sub-Saharan Africa will be in person from 5 - 11 March 2023, in Cape Town. The course addresses the critical challenges faced by the housing finance industry in Sub-Saharan Africa and teaches the conceptual, managerial and practical tools needed to build strong housing finance systems. The course is run as a partnership between the Urban Real Estate Research Unit (URERU) at the University of Cape Town and the Zell/Lurie Real Estate Center of the Wharton School at the University of Pennsylvania, USA, and is supported by the [Centre for Affordable Housing Finance in Africa](#).

To register, visit [here](#) and complete an online registration form. For more information, read the [course brochure](#) or visit the following UCT [website](#).

For further enquiries please contact [Heidi Tait](#) or [Amy Thompson](#).

Le cours anglophone sur le financement du logement pour l'Afrique subsaharienne est décalé à mars 2023 et se tiendra en personne à Cape Town

Dates : 5 - 11 mars 2023

Lieu : Breakwater Lodge, Centre de conférence, V & A Waterfront, Cape Town

Format : Apprentissage interactif en direct en face à face

DPC : 6 points de DPC

Frais de cours:

Frais d'inscription standards : 27 000 ZAR

Date limite d'inscription : mercredi 22 février 2023

Le cours anglophone sur le financement du logement en Afrique subsaharienne a été reporté du 5 au 11 mars 2023, afin de permettre la tenue d'un événement en personne au Cap. Le cours aborde les défis critiques auxquels est confronté le secteur du financement du logement en Afrique subsaharienne et enseigne les outils conceptuels, managériaux et pratiques nécessaires pour construire des systèmes de financement du logement solides. Le cours est organisé dans le cadre d'un partenariat entre l'Urban Real Estate Research Unit (URERU) de l'Université du Cap et le Zell/Lurie Real Estate Center de la Wharton School de l'Université de Pennsylvanie, aux États-Unis, et est soutenu par le [Centre for Affordable Housing Finance in Africa](#).

Pour vous inscrire, rendez-vous [ici](#) et remplissez un formulaire d'inscription en ligne. Pour plus d'informations, lisez la [brochure du cours](#) ou visitez le site Web UCT suivant.

Pour plus d'informations, veuillez contacter [Heidi Tait](#) ou [Amy Thompson](#).

Africa Housing Finance Yearbook 2022

Webinar

PLATFORM :
via Zoom

DATE :
Wednesday,
15 February 2023

TIME :
15:00-16:00 SAST
16:00-17:00 EAT
08:00-09:00 SAST




Webinar

Showcasing the value of data for the growth of affordable housing

Featuring:

- Preliminary findings from an analysis of housing data available in Kenya.
- Launch of the KNBS Housing Data Explorer.
- Overview of a housing segmentation analysis from FinAccess 2021.

Wednesday, 15th February 2023
11.00 AM - 1.00 PM EAT

Register now
Visit auhf.org/housingexplorer to register






REPUBLIC OF BOTSWANA

Ministry of Transport and Public Works

HOUSING PITSO 2023

MAIN EVENT (PITSO)

DATES	22 nd February 2023 Exhibition & Round-Table Discussion	23 rd February 2023 Pitso
VENUE	Fairgrounds, Gaborone	
TIME	0800Hrs	
LINK	Register at https://forms.office.com/e/kc17aDKx6	




KEYNOTE ADDRESS BY
H.E DR. MOKGWEETSI E. K. MASISI
PRESIDENT OF THE REPUBLIC OF BOTSWANA





STANDARD

ANNUAL AFRICA 27 & 28 FEBRUARY 2023
ESG / IMPACT INVESTING
& SUSTAINABLE FINANCE SUMMIT 2023
EAST AFRICA FORUM | NAIROBI | KENYA

| sponsor | speak | attend | partner | exhibit | present | collaborate |




02 • 03
MARS • 2023

IVOIRE TRADE CENTER
Cocody Ambassadeurs
Abidjan, Côte d'Ivoire 08h-18h



THÈME
UNE NOUVELLE ÈRE POUR L'IMMOBILIER
ET LE DÉVELOPPEMENT DES TERRITOIRES ?
ENJEUX, DÉFIS ET SOLUTIONS

ZAM REAL
ZAMBIA'S PROPERTY FORUM
HARNESSING MOMENTUM

29 MARCH 2023, RADISSON BLU, LUSAKA

8th to 12th May 2023
Abuja, Nigeria

SHELTER AFRIQUE
Financing Affordable Housing for Africa

Theme: **Political Economy in the Built Environment**

Shelter Afrique 42nd Annual General Meeting (AGM) & Symposium

Global Affordable Housing Conference

Looking ahead, unlocking access to affordable, green and resilient housing through innovation

Save the Date
May 31 to June 2
Washington D.C.

AFRICA CEO FORUM ANNUAL SUMMIT

ABIDJAN - 5 & 6 JUNE 2023
SAVE THE DATE

www.theafricaceoforum.com

AFRICA INTERNATIONAL HOUSING SHOW 2023

THE LARGEST HOUSING AND CONSTRUCTION EVENT IN AFRICA

July 24nd-28th, 2023

www.africahousingshow.com

SECURE YOUR PLACE NOW!

AFRICAHOUSINGSHOW.COM
Book Your Stand at AIHS 2023
THE LARGEST HOUSING AND CONSTRUCTION EVENT IN AFRICA

Book Your Stand

AFSIC
Investing in Africa

9th - 10th October 2023 | WWW.AFSIC.NET

ADVANCING AGRICULTURE
BUILDING AFRICA
BANKING ON AFRICA
ENHANCING EDUCATION
INFORMED INVESTING
FINTECH INNOVATION
POWER AFRICA
SUSTAINABLE GROWTH

INTERESTED IN BECOMING A MEMBER OF THE AUHF?

The AUHF was founded in 1984 with 11 members. Today, the AUHF has 66 active, and 2 honorary members. Of the 66 members, 49 are from 20 African countries, 5 are Pan-African and 12 have their operations in Africa and beyond. Be part of this significant body of affordable housing influencers and join the AUHF!

Members include commercial and mortgage banks, building societies, microfinance banks/institutions, housing development corporations, proptech companies, and other institutions involved in the mobilisation of funds for shelter and housing. As an industry body, AUHF promotes the development of effective housing finance

markets and affordable housing across Africa, working in the interests of both our members and the industry as a whole. In serving its members and realising its goal of effective housing finance markets and delivery of affordable housing in Africa, the AUHF pursues three main activities:

1 Member Services <ul style="list-style-type: none"> ▪ Annual conference ▪ Information & Capacity Building ▪ Member showcasing 	2 Lobbying and Advocacy <ul style="list-style-type: none"> ▪ Annual declaration ▪ Issue Fact Sheets ▪ Profiling at local and regional level 	3 Investment support <ul style="list-style-type: none"> ▪ Investment landscape database ▪ Open Access Initiative & Data Agenda ▪ Building partnerships
--	---	--

The AUHF and its members are supported by the AUHF Secretariat, the [Centre for Affordable Housing Finance in Africa \(CAHF\)](#). For more information about AUHF please visit our [website](#). Apply to Become a Member of the AUHF, register on our website or download the application form [here](#). We would be delighted to have your organisation as a member, collaborating with us to make housing finance markets effective, and the delivery of affordable housing effective across Africa.

SOUHAITEZ-VOUS DEVENIR MEMBRE DE L'AUHF?

L'AUHF a été fondée en 1984 avec 11 membres. Aujourd'hui, l'AUHF compte 66 membres actifs et 2 membres honoraires. Sur les 66 membres, 49 proviennent de 20 pays africains, 5 sont panafricains et 12 ont leurs opérations en Afrique et au-delà. Faites partie de cet important groupe d'influenceurs du logement abordable et rejoignez l'AUHF!

Les membres comprennent des banques commerciales et hypothécaires, des sociétés de crédit immobilier, des banques/institutions de microfinance, des sociétés de développement du logement, des entreprises de proptech et d'autres institutions impliquées dans la mobilisation de fonds pour le logement et l'habitat. En tant qu'organisme sectoriel, l'AUHF encourage le développement de marchés de financement du logement efficaces et de logements abordables en Afrique, en travaillant dans l'intérêt de ses membres et du secteur dans son ensemble. Pour servir ses membres et réaliser son objectif de marchés efficaces de financement du logement et de fourniture de logements abordables en Afrique, l'AUHF poursuit trois activités principales :

1 Services aux membres <ul style="list-style-type: none"> ▪ Conférence annuelle ▪ Information et renforcement des capacités ▪ Présentation des membres 	2 Lobbying et défense des intérêts <ul style="list-style-type: none"> ▪ Déclaration Annuelle ▪ Fiches thématiques ▪ Profilage au niveau local et 	3 Soutien à l'investissement <ul style="list-style-type: none"> ▪ Base de données sur le paysage de l'investissement ▪ Initiative d'accès ouvert et programme de données ▪ Création de partenariats
--	--	---

L'AUHF et ses membres sont soutenus par le secrétariat de l'AUHF, le [Centre for Affordable Housing Finance in Africa \(CAHF\)](#). Pour plus d'informations sur l'AUHF, veuillez consulter notre [site Web](#). Pour devenir membre de l'AUHF, inscrivez-vous sur notre site Web ou téléchargez le formulaire de demande [ici](#). Nous serions ravis que votre organisation devienne membre de l'AUHF et qu'elle collabore avec nous pour rendre les marchés du financement du logement efficaces, et la fourniture de logements abordables efficace à travers l'Afrique.

CELEBRATING OUR MEMBERS / CÉLÉBRER NOS MEMBRES

FNB is named the Best SME Bank in South Africa for the 2nd consecutive year



Outstanding Housing Personality of the Year 2022



SA Bank Named Strongest Banking Brand in the World – A first for Africa!



VIDEOS OF PAST EVENTS / VIDÉOS DES ÉVÉNEMENTS PASSÉS

Key issues facing housing finance in Sub-Saharan Africa: HFCSSA teaser

Presentation by:



Drs. Marja Hoek-Smit



Prof Francois Viruly

Date: 01 February 2023

Time: 15:00-16:00 SAST

Register on Zoom



Housing Finance Course for Sub-Saharan Africa
In person
5 – 11 March 2023
Early Bird Registration Deadline: 06 February 2023

UNIVERSITY OF CAPE TOWN
YUNIBESITHI YASEKAPA - UNIVERSITEIT VAN KAAPSTAD



This is the newsletter for the African Union for Housing Finance. The AUHF is an association of mortgage banks, microfinance institutions, building societies, housing corporations and other entities involved in the mobilisation of finances for the development of shelter and housing on the African continent. AUHF is a non-governmental association and has a presence in twenty-three countries across Africa.

[Website](#) [LinkedIn](#) [Twitter](#)

Copyright © *120221* *1 auhf.email@gmail.com I*. All rights reserved.

enquire about membership I find out about the AUHF I AUHF members

forward to a friend

Our mailing address is:
African Union for Housing Finance
PO Box 72624, Parkview,
South Africa, 2122

add us to your address book I unsubscribe from this list I update subscription preferences

This email was sent to <<Email Address>>

[why did I get this?](#) [unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

African Union for Housing Finance · PO Box 61674 · Marshalltown, Gauteng 2107 · South Africa

